
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
10.03.2025 
 
Luni, 10 martie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului Școlar 
Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Solicitări de la unități de învățământ 
II. Diverse 

 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă solicitările unităților de învățământ, referitor la suplimentări locuri, organizare 
concurs posturi, avizări ARACIP, conform Anexei 1. 
 

II. Diverse: 
1. Se aprobă lista cu excepții plata cu ora, conform Anexei 2. 
2. Se aprobă lista cadrelor didactice care participă la programul de formare 

Erasmus+, la Budapesta, conform Anexei 3. 
3. Se aprobă lista cu cadrele didactice care solicită amânarea susținerii gradului 

didactic I și II, conform Anexei 4. 
4. Se amână solicitarea unui cadru didactic pentru plata cu ora, având deja aprobate 

5 ore/săptămână. 
5. Se prezintă punctul de vedere al Colegiului Național Pedagogic ”Regina Maria” 

Deva de achiziționare a 8 construcții modulare școlare. Se susține această 
solicitare. 

6. Se aprobă Regulamentul de organizare și funcționare al Consiliului consultativ 
geografie. 

7. Se prezintă adresa M.E.C. referitoare la încadrare posturi și buget. Se propune 
constituirea unei comisii de analiză. 

8. Se aprobă rapoartele de doctorat pentru inspectori școlari/directori unități 
învățământ pentru luna februarie 2025. 
 

Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 
DE ADMINISTRATIE  
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